

## 关于补填学生基本信息的重要通知

各位同学：

为了确保各位同学春季顺利报到注册，现需要大家配合完成个人基本信息填写，烦请于2019年2月20日--2019年2月23日登陆<http://apply.sjtu.edu.cn/sjtu-os>网站，**选择用学号登录链接**，(用户名：学号，密码：护照后六位)，登陆后请先核对手机号、邮箱、护照签证信息、住宿地址、紧急联系人姓名、紧急联系人电话等基本信息，如果信息已变更或者空缺，请务必修改和补填，谢谢！

注：住宿地址如有更新或空缺请至留学生服务中心修改（闵行校区：新行政楼 B204,徐汇校区：桃李苑 1007 室）；护照签证信息如有更新或空缺请至出入境管理与服务中心修改（闵行校区：新行政楼 B200,徐汇校区：总办公厅 209）

以上核对信息如有空缺将不能在注册系统中完成注册！

通知重要，请同学们互相转告！

留学生发展中心

2018年12月20日

# ANNOUNCEMENT REGARDING THE FILLING OF STUDENT' S BASIC INFORMATION

Dear all:

In order to ensure that your basic information is complete for spring semester registration purpose, we need you to register your basic information on our website. Kindly log-in to <http://apply.sjtu.edu.cn/sjtu-os> , choose the Student Number Login with username ( student ID ), password ( 6 ending characters or numbers of your passport ) between 20<sup>th</sup> Feb - 23<sup>rd</sup> Feb. Please double-check on the **contact number, e-mail, passport information, accommodation address, emergency contact' s name, emergency contact number** and other basic information. If there is any missing information or changes needed to be made, kindly fill in the missing information and make the necessary changes. Thank you!

Note: If there is any update or vacancy of your accommodation information, please go to the International Student Service Center to modify (Minhang Campus: New Administration Building B204, Xuhui Campus: Room 1007, Taoliyuan); if the visa information is updated or vacant, please go to the Service Center for Entry-Exit Administration to modify it. (Minhang Campus: New Administration Building B200, Xuhui Campus: General Office 209)

Kindly spread this announcement among each other!

International Student Center  
20th Dec 2018